

Psykologförbundets Studeranderåd

Styrgruppsmöte II

Protokoll

2021-03-10 18.30-20.00



Närvarande

Maja Straht	- Ordförande
Clara Söderstjerna	- Vice ordförande
Leo Rehnberg	- Ledamot
Alexander Fredriksson	- Ledamot
Annelotte Grezel	- Ledamot
Simone Vastamäki	- Internationell koordinator

Protokoll

B = beslutpunkt I = informationspunkt D = diskussionspunkt

	Punkt	Kommentar
1.	I: Mötet öppnas	Ordförande öppnade mötet kl 18.30.
2.	B: Val av sekreterare	Styrgruppen beslutade att - välja Clara Söderstjerna till sekreterare.
3.	B: Val av justerare	Styrgruppen beslutade att - välja Leo Rehnberg till justerare.
4.	B: Godkännande av agenda	Styrgruppen beslutade att - godkänna agendan.
6.	I: Föregående protokoll	Styrgruppen beslutade att - lägga protokollet till handlingarna.
7.	I: Protokoll från Förbundsstyrelsen	Inga frågor eller kommentarer.
8.	I: Rapport från FS-ledamöter	Inga frågor eller kommentarer.
9.	I: Information från presidiet	Maja på 2 arbetsgruppsmöten gällande SR organisering. Förberett process och öppnat upp för motioner till SR Stormöte.
10.	I: Rapport från EFPSA	Inget nytt.
11.	D/B: Saco studentråds kongress	Maja presenterar sin kandidatur till vice ordförande för Saco studentråd. Albert Ohlin från Akavia

		<p>studentsektion presenterar sin kandidatur till ordförande för Saco studentråd.</p> <p>Styrgruppen beslutade att</p> <ul style="list-style-type: none"> - lägga fram Albert Ohlin som kandidat till ordförande i Saco studentråd - lägga fram Maja Straht som kandidat till vice ordförande i Saco studentråd - välja Simone och Leo som delegater till Saco studentråds kongress <p>Finns intresse av att skriva en motion till kongressen kommer diskussion föras i facebook-chatten.</p>
12.	B: Visionsmöte SR organisering	<p>Maja berättar om träffarna hon haft med arbetsgruppen för SR organisering. Maja skickar ut en doodle med förslag på tider för att styrgruppen ska kunna diskutera kommande underlag.</p>
13.	B: Förfrågan från FS arbetsgrupp förlängd utbildning	<p>Arbetsgruppen Förlängd utbildning önskar input från Studeranderådet. Önskar ha ett möte med 3 studenter, gärna någon som gör PTP, den 29 mars 17-18.30.</p> <p>Styrgruppen beslutade att</p> <ul style="list-style-type: none"> - Simone och Alexander från styrgruppen kommer delta på arbetsgruppsmötet. - uppdra Simone att undersöka möjlighet för en PTP-psykolog att delta på mötet.
14.	D: Psykologassistent och information från Kristina Taylor	<p>Maja skickar ut en doodle med tider för möte där vi kan föra en dialog med Kristina rörande denna fråga.</p>
15.	D: Överlämning 20/21 -> 21/22	<p>Tydlighet i driven kommer man långt med. Verksamhetsberättelse kan bli som karta där man vet var man ska leta i mapparna. Sedan ett fysiskt möte där man kan gå igenom saker. Möjlighet att ställa frågor och ha ett personligt möte i överlämningen. Kan kombinera möte i grupp och one-on-one. Att ses och ha en verbal, ceremoniell träff känns bra. Överlämningshelg vore bra. Ser fördelar med att kombinera grupp och enskild träff. Känns bra med struktur. Göra mallar för att få kontinuitet. Känns viktigt att få till ett möte, digitalt eller fysiskt. Tydlighet kring vad vi har gjort, möjlighet för handledning kring att starta upp. Styrgruppen är positiva till en överlämningshelg där</p>

		man kan varva grupp och individuell överlämning.
16.	D: Rutiner för överlämning	Styrgruppen beslutade att - bordlägga frågan till nästa styrgruppsmöte
17.	B: Organisationskarta	Styrgruppen beslutade att - godkänna organisationskartan - uppdra Maja att skicka vidare organisationskartan till Kristina Wallin och Mahlin
18.	Övriga frågor	Uppmuntran att kandidera till förtroendeposter i Studeranderådet verksamhetsåret 21/22. Information om Saco studentråds medlemsråd lördag 13/3 och diskussionskväll tema överlämningar onsdag 17/3. Styrgruppen beslutade att - Verksamhetsberättelse och vad göra med icke-aktiva i Interna SR bordläggs till nästa möte.
19.	Mötet avslutas	Ordförande avslutade mötet kl 20.01